
Jak chcemy zmienić plac zabaw przy Barlickiego?

Notatka ze spotkania konsultacyjnego

Jaki był kontekst konsultacji?

Spotkanie było kontynuacją wcześniejszych konsultacji, które odbyły się 6 kwietnia

2022. Na kwietniowym spotkaniu zebrano potrzeby uczestniczek i uczestników

dotyczących zagospodarowania podwórka. Na spotkaniu obecnym przedstawiono trzy

koncepcje oraz dyskutowano ostateczny projekt.

Informacje o spotkaniu

Sposób zbierania opinii: Opinie mieszkańców zbierano podczas spotkania

konsultacyjnego. Była również możliwość przesłania ich mailem.

Miejsce spotkania: podwórko w kwartale ulic Nowowiejską, Barlickiego, Kluczborską i

Żeromskiego

Termin spotkania: 6 kwietnia 2022 r. (środa), godz. 17:00–18:30

Liczba uczestników: 18 (w tym 6 dzieci)

Liczba opinii nadesłanych pocztą e-mail: 1

Inicjator: Zarząd Zasobu Komunalnego

Wsparcie: Dorota Guzowska (ZZK),  Elżbieta Sałaban (projektantka)

Moderatorka i moderator: Hanna Achremowicz (SEK), Tadeusz Mincer (FEPS)
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Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in.: w serwisie Wrocław Rozmawia utworzono

osobną podstronę o konsultacjach, w okolicy podwórka rozwieszono 25 plakatów

informujących o spotkaniu konsultacyjnym, przesłano zaproszenie na spotkanie do

Rady Osiedla oraz Szkoły Podstawowej nr 107 we Wrocławiu.

W załączeniu do niniejszej notatki znajduje się wizualizacja przedstawiająca projekt

przyszłego placu zabaw.

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!
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Zestawienie opinii

l.p. Opinia Odpowiedź Zarządu Zasobu
Komunalnego

1 W dyskusji ustalono, że dla dzieci
najlepszym wariantem byłby
wariant 3 z następującymi
zmianami: zamiast 2 trampolin 1,
metalowy “trzepak”, umieszczenie
pająka do wspinaczki, mini bramka
do nogi na boisku i kosz na drążku.

Opinia uwzględniona

W projekcie znajdzie się bramka,
kosz, jedna trampolina i wieża
linowa do wspinania.

2 Wniosek, by uwzględnić w projekcie
kosz do piłki znajdujący się nad
bramką do piłki nożnej.

Opinia uwzględniona

Jest możliwość zakupu kosza z
bramką. Bramka będzie bez siatki,
ale zaraz za nią jest siatkowy
piłkochwyt.

3 Wniosek, by zamiast stanowiska do
grania w piłkę koszykową można
zamontować minibramkę do piłki
nożnej. Piłka nożna jest bardziej
popularna wśród okolicznych dzieci.

Opinia uwzględniona

4 Wniosek o to, by uwzględnić w
projekcie konstrukcję do wspinania.
Dla dzieci ważne było, aby w
projekcie znalazł się pająk do
wspinania.

Opinia uwzględniona

5 Wniosek, by ograniczyć liczbę
trampolin do jednej zamiast dwóch

Opinia uwzględniona

6 Wniosek, by przeplotnia (urządzenie
do podciągania się) wykonana była
z metalu.

Opinia częściowo uwzględniona

Przyjęto podwójną przeplotnię, o
dwóch wysokościach. Poprzeczki
metalowe, słupki drewniane. Jeżeli
znajdzie się cały metalowy, można
zmienić. Ta przeplotnia z trzema
elementami, na planie trójkąta – nie
mieści się na placu.

7 Wniosek, by przy okazji remontu
zasypać dziury na pozostałych
przestrzeniach podwórka.

Wyjaśnienie

Wniosek poza zakresem
projektowym. Nie przewidujemy
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takiego rozwiązania – bardzo trudne
i nieopłacalne, szybko stan
podwórka będzie taki sam jak
obecnie.

8 Pytanie o oświetlenie Wyjaśnienie

Będą trzy lub cztery lampy solarne z
Funduszu Osiedlowego.

9 Pytanie o to, jak zabezpieczyć
chodnik przed parkowaniem
samochodów.

Wyjaśnienie

Miejsca są na dziko, będzie to
uporządkowane.
Proponujemy krawężnik drogowy
wyniesiony na 15 cm.

10 Pytanie o to, jak teren placu zabaw
będzie zabezpieczony przed
odchodami zwierząt.

Wyjaśnienie

Będzie ogrodzenie terenu –
metalowe z furtkami.

11 Wniosek, by przesunąć ławki pod
drzewa, tak by były dalej od okien.

Opinia uwzględniona

12 Wniosek, by zaprojektować dwie
ławki obok siebie.

Opinia uwzględniona

Są dwa miejsca po dwie ławki.

13 Wniosek, by nie projektować
trawnika, który będzie zniszczony
przez wyprowadzane tam psy.

Opinia częściowo uwzględniona

Będą zasadzone krzewy.

14 Wniosek, by uwzględnić w projekcie
zjeżdżalnie.

Opinia uwzględniona

Będzie zestaw z domkiem i dwiema
zjeżdżalniami.

15 Pytanie o możliwość, by cały teren
był z miękkiego EPDMu.

Opinia nieuwzględniona

To rozwiązanie jest zbyt kosztowne,
nie ma na nie funduszy. Poza tym
nie do końca się sprawdza w sezonie
letnim – zbyt mocno i szybko się
nagrzewa. Jest także drogie w
utrzymaniu – wymaga napraw i
uzupełnień.

16 Pierwszy wariant nie wzbudził
dużego zainteresowania wśród
dzieci poza bujakiem do
utrzymywania równowagi. Jedna

Opinia nieuwzględniona
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osoba pytała, czy nie można
zostawić go w ostatecznym
projekcie.

Bujak nie zmieści się, trzeba by
zrezygnować z innych urządzeń,
które zaakceptowano.

17 Dzieci chętnie włączyły by się w
przygotowanie i wykonanie murali.

Wyjaśnienie

Jak będziemy organizować
malowanie będziemy w kontakcie z
dziećmi.

18 Najbardziej trafia do mnie
propozycja numer dwa. Wydaje
mi się, że podwórkowy plac
zabaw powinien być
dostosowany do najmłodszych
dzieci, a ta propozycja wydaje się
najbardziej odpowiednia.

(Opinia nadesłana mailem.)

Wyjaśnienie

Została wybrana ostatecznie
koncepcja wypośrodkowana.

19 W naszym podwórzu działa także
DPS przy ul. Żeromskiego –
byłoby fajnie, gdyby podopieczni
DPSu także mogli usiąść i
spędzić czas na wolnym
powietrzu.

(Opinia nadesłana mailem.)

Wyjaśnienie

Na placu będzie kilka ławek.
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Wizualizacja
przedstawiająca
projekt
przyszłego placu
zabaw po
konsultacjach
społecznych,
uwzględniająca
wiele ze
zgłoszonych
opinii.
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Spotkanie zostało przeprowadzone w ramach zadania publicznego „Wsparcie
procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w latach 2020–2022”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich
i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław.

Wrocław | 1.07.2022
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